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Algemene gegevens seizoen 2022-2023 
 
 
Samenstelling Bestuur  : secretaris@vcw-wagenberg.nl 
 
Voorzitter    : Peter Reniers   
Secretaris    : Anita Diepstraten   
Penningmeester   : Raymond Westmaas   
Bestuursleden    : Pierre van der Korput 
     : Rob van den Berg  
     : Hans Havermans 
     :  Willem de Meijer 
     : Jürgen Sestig      
       
Samenstelling Jeugdcommissie :  jeugdcommissie@vcw-wagenberg.nl 
      

Coördinator    : Frank Meeuwissen 
Financiën    : Vincent Schildwacht 
Wedstrijdsecretaris   : Cindy Rasenberg 

: Astrid Meijer 
Commissieleden   : Jaap Weijers 
      : Paul van Meggelen 
       
   
Clubhuis    : Telefoonnummer clubhuis (076) 593 36 76 
 
 
     
         
 
 

 
 

 
 
 
 



Terugblik seizoen 2022-2023 
 

 
Beste leden, 
 
Na jaren met diverse beperkingen hebben we eindelijk een normaal voetbalseizoen gekend.  
 
De bestuursleden Anita Diepstraten, Hans Havermans, Jürgen Sestig (sinds december), Peter 
Reniers, Pierre van der Korput, Raymond Westmaas, Rob van den Berg en Willem de Meijer 
en coördinator jeugdcommissie Frank Meeuwissen hebben de vereniging op een zo goed mo-
gelijke manier bestuurd. Voor verbeterpunten staan wij als bestuurders altijd open.  
 
Met een geheel nieuwe technische staf voor de selectie, met als hoofdtrainers Tijs van Bragt 
en Patrick Kavelaars, is het helaas niet gelukt om VCW1 voor de vierde klasse te behouden.   
We hebben het volste vertrouwen in deze staf en gaan het komende seizoen met hen verder. 
 
Dit seizoen werden we helaas geconfronteerd met onder meer vernieling van kleedkamers 
door de tegenstander, opstootjes bij wedstrijden en inbraak in de kantine. Hoe moeten we 
omgaan met de verharding in de maatschappij? 
 
Op “Heesterbosch” zijn in september de vernieuwde kleedkamers en overige ruimtes onder 
de tribune in gebruik genomen. Een goede investering – eigen middelen, 1/3 regeling Ge-
meente en BOSA-regeling – waar VCW vele jaren mee vooruit kan.  
 
Namens VCW heeft Bert-Jan Sprangers input gegeven voor de opmaak van het bestek on-
derhoud van de gemeentelijke sportvelden. In april is de aanbesteding opnieuw gegund aan 
VGR en hopelijk zal dit leiden tot een kwalitatieve verbetering van het sportpark in het alge-
meen en de velden in het bijzonder.    
 
In het Platform Veldvoetbal Drimmelen is de verduurzaming veldverlichting op de gemeente-
lijke sportparken voorbereid en uitgewerkt. De opdracht levering Ledverlichting is ook door 
VCW verstrekt aan Oostendorp Nederland BV. De uitvoering zal in het nieuwe seizoen (week 
48) plaatsvinden. 
 
Diverse leden hebben leuke, droevige en pijnlijke momenten ervaren, zoals geboortes, het 
ontvallen van hun geliefde, fysieke en psychische ongemakken. 
 
De financiële positie van de vereniging is goed te noemen en voor de overige vastleggingen 
van de vereniging verwijs ik naar de afzonderlijke verslagen. 
 
Ik dank alle vrijwilligers, sponsoren en begunstigers voor hun inzet en financiële steun. Zonder 
jullie kan de vereniging niet bestaan. 
 
In mijn laatste openingswoord zal ik een korte terugblik geven van de afgelopen drie seizoenen.  
Als voorzitter nodig ik u, lid van VCW, uit voor de Algemene Ledenvergadering en ben uiteraard 
benieuwd naar uw betrokkenheid, ideeën en mening. 
 
 
 
Peter Reniers, 
 
voorzitter 



Agenda Algemene Ledenvergadering 
 
 

Geacht V.C.W. lid, 
 

Op vrijdag 27 oktober 2023 zal de jaarlijkse 
 

Algemene Ledenvergadering van R.K.V.V. V.C.W. 
 

worden gehouden in het clubhuis, aanvang 20:30 uur. 
 

Het bestuur nodigt U uit om deze vergadering bij te wonen. 
 
Inzage van de financiële stukken is mogelijk na afspraak met penningmeester Raymond 
Westmaas. 
 
De agenda van de vergadering is als volgt samengesteld: 
 

1. Opening door voorzitter Peter Reniers 
 

2. Vaststellen van de notulen van 28 oktober 2022 door de Algemene Ledenvergadering 
 

3. Vaststellen jaarverslagen van achtereenvolgens: 
  Secretaris, Penningmeester, Jeugdcommissie, Ondersteuningscommissie,    
  Clubhuiscommissie, Webmasters, Sponsorcommissie en Onderhoudscommissie 

 
4. Financieel verslag 

 
5. Verslag kascontrolecommissie 

 
6. Pauze 

 
7. Vaststellen begroting   2023 – 2024 

 
8. Vaststellen contributie 2024 – 2025  

 
9. Benoeming kascontrolecommissie 

 
10. Verkiezing bestuursleden 

Aftredend en niet herkiesbaar zijn: Peter Reniers, Rob van den Berg en Hans Haver-
mans. 
Aftredend en herkiesbaar zijn: Willem de Meijer en Raymond Westmaas 
Het bestuur draagt de volgende personen voor als nieuwe bestuursleden Els Regter 
(voorzitter), Jürgen Sestig en Pim van Oers 
Tegenkandidaten kunnen zich melden bij secretaris Anita Diepstraten. De kandidatuur 
dient schriftelijk te worden ingediend, gesteund door minimaal drie leden. 

 
11. Bestuursvisie 2023-2024 

 
12. Rondvraag 

 
13. Sluiting 

 
Het Bestuur VCW 



Notulen Algemene Ledenvergadering 

d.d. 28 oktober 2022 
 

 
NOTULEN VAN DE ALGEMENE LEDENVERGADERING OP 28 OKTOBER 2022 VAN 
R.K.V.V. VOETBALCLUB WAGENBERG “V.C.W.” OP SPORTPARK HEESTERBOSCH  
TE WAGENBERG 
 
 
 
Aanwezig:    bestuur R.K.V.V. Voetbalclub Wagenberg “V.C.W.” 
     Leden R.K.V.V. Voetbalclub Wagenberg “V.C.W.” 
 
Voorzitter:    Peter Reniers 
 
Notulist:    Anita Diepstraten 
 
 
1. Opening door de voorzitter 
 
Opening bij aanwezigheid van 45 leden, waarvan 5 bestuursleden te weten Peter Reniers, 
Pierre van der Korput, Raymond Westmaas, Hans Havermans en Anita Diepstraten 
 

- De voorzitter opent de vergadering om 20:40 uur. Alle aanwezigen worden van harte 
welkom geheten op de 78ste Algemene Ledenvergadering van VCW.  

 
Bericht van verhindering ontvangen van; 

- Willem de Meijer, Rob van den Berg, Maria Koeken, Riny en Anita van Groesen, 
Wouter Pons, Colin Rasenberg, Frans-jan Wagemakers, Antoinette (Dutax Reizen), 
Peter van Prooijen, Ton Vrolijk, Frank Vrolijk, Jack Rasenberg, Wil Wijtvliet, Lindsey 
Westmaas, Pim van Oers, Rudy Peeters, Evert Hop, John Reniers, Timo van Haperen, 
Lars Verschuren en Bert-Jan Sprangers. 

 
De trainer wordt bedankt voor zijn alertheid. Vergadering kan op tijd beginnen. 
Wijziging agenda, toevoeging punt 7a: Bestuursbeleid. 
 
Jubilarissen:  
25 jaar lid: 
Tom van Duijnhoven, Joep van Gageldonk, Tim van Dongen, Lars Verschuren, Giel Baaij en 
Ad Kokke 
70 jaar lid: 
Cees de Ridder en Jac Vermeulen 
Vrijwilliger van het jaar graag doorgeven aan secretaris@vcw-wagenberg.nl voor  
1 december a.s.  
 
Actie van AH loopt goed. 
Grote Clubactie komt op gang. 
Bedrag Rabo ClubSupport is binnen, gaat naar een activiteit voor de jeugd. 
 
Terugblik op seizoen 2021-2022 door de voorzitter 

• Seizoen in het teken gestaan van beperkingen en naweeën door corona 
• Bestuursorganen zich vol ingezet voor de vereniging doch is er altijd ruimte voor 

verbetering 

mailto:secretaris@vcw-wagenberg.nl


• VCW in beslissingswedstrijden tegen DESO succesvol en handhaaft zich in 4e klasse 
• Onderhoud sportpark liet te wensen over en daardoor slechte speel- en 

trainingsvelden. 
• Bestuur heeft ingesproken op bestemmingsplan “Verlengde Elsakker”. 
• Omwonenden aan de Akkerstraat diverse meldingen gedaan van geluidsoverlast. 
• Statuten en Huishoudelijk Reglement zijn aangepast. 
• Onder onze leden leuke momenten (geboorte) en helaas ook verdrietige momenten 

(overlijden). 
• Financiële positie van de vereniging is goed, waardoor verbouwing mogelijk was. 
• Vanwege diverse gestegen kosten was contributieverhoging noodzakelijk. 
• Alle vrijwilligers, sponsoren, begunstigers bedankt voor inzet en steun. 

 

2. Vaststellen van de notulen van 10 december 2021 door de Algemene Leden-  
            Vergadering 
 
De leden hebben geen vragen en/of opmerkingen over de notulen. Deze vergadering was 
een extra ledenvergadering, omdat er tijdens de ledenvergadering van 12 november te wei-
nig mensen waren om te stemmen voor de wijziging van de Statuten en het Huishoudelijk 
Reglement. 
De notulen van 10 december 2021 worden door de Algemene Ledenvergadering vastge-
steld. De voorzitter dankt secretaris Anita Diepstraten voor de samenstelling. 
 
3. Vaststellen jaarverslagen van Secretaris, Penningmeester, Jeugdcommissie, 

Ondersteuningscommissie, Clubhuiscommissie, Webmaster en Sponsorcom-
missie 

 
De jaarverslagen worden doorgenomen aan de hand van de gecomprimeerde presentatie. 
Zie ook de verslagen in het jaarboekje. 
Stijn Nulden: hoe staat het met de keuken? 
Peter Reniers: Keukenapparatuur, beschikbaar gesteld door werkgever van Jordi van Hape-
ren, is opgehaald en wordt voorlopig opgeslagen. We moeten mensen hebben die de keuken 
willen gaan bemannen. Daarna zal de keuken ingepast worden. 
Sponsorcommissie: Wie wil er zitting nemen in deze commissie? Bekend maken bij bestuur.  
 
De jaarverslagen worden door de Algemene Ledenvergadering vastgesteld. De voorzitter 
dankt de samenstellers. 
 
4. Financieel verslag 
 
De financiële stukken worden gepresenteerd via de beamer, zodat iedereen mee kan kijken. 
Penningmeester Raymond Westmaas geeft een toelichting op deze feiten en cijfers.  
Niemand, buiten de kascommissie, heeft gebruik gemaakt van de mogelijkheid de financiële 
stukken in te zien. 

• Verenigingsjaar financieel bijzonder, wel in het teken van beperkingen en naweeën 
corona 

• VCW is financieel gezond en liquiditeitspositie is ruim voldoende 
• Schade vloer- en wandtegels in entree en toiletgroepen: 
… Alles vernieuwen, direct grote investering (in verleden geen voorzieningen 

opgenomen) 
• Coronapandemie 
… Minder open, lagere consumptie hectoliters bier, lagere bonus Grolsch 
• Positief aan baten: 
… TASO-subsidieregeling 
… Explosieve stijging baropbrengst (Terheijden, Dussense Boys, DESO) en 538 

clubfeest 



• Begroting 2022-2023 

… Voorstel om contributie te verhogen 
• Investeringen en kosten op termijn 
… Energiekosten, achterstallig onderhoud, facelift kantine, lichtmasten, kleding teams 
• Voorstel geen reserveringen 

 
• Financiën seizoen 2021-2022 samengevat 

… Realisatie 2021-2022 t.o.v. begroting 2021-2022. 
… Winst-/verliesrekening  
… In het verenigingsjaar 2014 – 2015 heeft het bestuur het boekjaar opgerekt naar 13 

maanden (01 juli 2014 t/m 31 juli 2015). Dit is in strijdt met de statuten, vandaar dat 
vanaf 1 juli 2022 conform de nieuwe statuten het boekjaar weer begint. Derhalve zijn 
deze cijfers over een periode van 11 maanden. 

… Zie overzicht penningmeester. 
Wel is de volledige contributie, verhoging 1 juli 2022, hierin opgenomen.  
Rekening gehouden met lastenverhoging huisvesting; elektra en gas 

… Balans 2021-2022 
 
Het financieel jaarverslag wordt door de Algemene Ledenvergadering vastgesteld. De voor-
zitter dankt de penningmeester voor de duidelijke uiteenzetting. 
 
5. Verslag kascontrolecommissie 
 
Het woord wordt gegeven aan Frank Meeuwissen. Frank deelt namens de kascontrolecom-
missie, bestaande uit Rudi Peeters, Evert Hop en Frank Meeuwissen, zijn bevindingen 
mede. 
Rudi heeft kritische vragen gesteld.  
De kascontrolecommissie gaat akkoord en deelt complimenten uit aan de penningmeester. 
Op voorstel van de commissie wordt aan het bestuur décharge verleend voor boekjaar 2021-
2022. 
Het verslag van de kascontrolecommissie wordt, na akkoordbevinding, aldus vastgesteld. 
Voorzitter: dankjewel kascontrolecommissie. 
 
6. Pauze 
 
Goed gebruik is het traditionele rondje namens VCW. 
 
7. Toelichting renovatie eigen kleedaccommodatie 
 

• Tijdens ALV 12 november 2021 is toestemming gegeven voor uitwerken renovatie. 
• De verbouwing eigen kleedaccommodatie is toegelicht op maandag 27 juni 2022. 
• Hoofdaannemer Aannemersbedrijf Rasenberg Terheijden. 
• Tussentijds is de entree en de toiletgroep van de kantine vernieuwd. 
• Start verbouwing juli 2022 en realisatie oktober 2022. 
• Renovatie: E.H.B.O.-, massage- en verwarmingsruimte, kleedlokalen en dak. 
• De totale verbouwing (kantine/ kleedaccommodatie) 122.108 euro. 
• Subsidie 1/3 regeling gemeente Drimmelen 44.691 euro. 
• Stimulering bouw en onderhoud sportaccommodaties (Bosa) Rijk 26.842 euro. 
• Totale subsidie bedraagt 71.533 euro. 
• Investering VCW 50.575 euro.  
• Speciaal woord van dank aan Pim van Oers en Willem de Meijer. 

 
Dylan van Dijk vraagt of er rekening is gehouden met duurzaamheid?  
Peter Reniers: bijvoorbeeld geen warmtepomp, dit is niet rendabel voor de kleedloka-
len. Wel bijvoorbeeld thermostaatknoppen, licht automatisch aan/uit. 



7a. Bestuursbeleid 
 

• Naar aanleiding van gewijzigde Statuten en Huishoudelijk reglement verandert de 
naam Jeugdbestuur in Jeugdcommissie. 

• Jeugdcommissie gaat vanaf seizoen 2022-2023 werken met eigen begroting en 
budget. 

• Begeleiding van de selectie is in handen van een nieuwe staf. 
• De spelersraad bestaat uit: Stijn Nulden, Bror Huijbregts, Ruud Baaij en Kelvin 

Koppelaar. 
• De bezetting vrijwilligerstaken op maandag en vrijdag is zeer krap. Wij vragen 

(oud)leden om hier een steentje aan bij te dragen/eventuele afgebakende klusjes te 
doen. Schoonmaak en onderhoud. 

• Bert-Jan Sprangers is namens VCW contactpersoon voor de Gemeente Drimmelen 
en voor MidZuid voor kwalitatieve verbetering sportpark in het algemeen en velden in 
het bijzonder. 

• Kleedaccommodatie bij de tribune is grondig gerenoveerd en dakbedekking 
vernieuwd. 

• Bestuur volgt ontwikkelingen bestemmingsplan “Verlengde Elsakker”. 
• Leden moeten in een vertrouwde en veilige omgeving kunnen voetballen in de vorm 

van trainingen en wedstrijden. 
• Mogelijkheid wordt geboden om bij blessures een bezoek te brengen aan verzorgers. 

            Selectie ondergaat twee keer per seizoen fitheidstest bij JAU te Made. 
• Er is een pad tussen hoofd- en trainingsveld gemaakt om de ballen op te kunnen 

halen. Het verzoek is dan ook, haal de ballen altijd op. 
• Kelvin: alleen een pad?  

Peter Reniers: nee groot deel van de bosschages is eruit gehaald. Doelen ook 
terugzetten in inhammen die gemaakt zijn. 

• Led-veldverlichting wordt bekeken. Lichthinder (nieuwe) bewoners. 
• Geluidshinder: meer meldingen te verwachten na nieuwbouw. 

 
Het bestuursbeleid wordt door de Algemene Ledenvergadering goedgekeurd en vastgesteld.  
 
8.  Vaststellen begroting 2022 - 2023 
 
De penningmeester, Raymond Westmaas, geeft een toelichting op de begroting voor het 
boekjaar 2022 – 2023. 
Sponsorgelden omhoog: een aantal sponsors erbij. 
Kelvin Koppelaar: feest en geluid, niets meegedaan.  
Raymond Westmaas: hierin verwerkt is de clubavond, DJ en drank. 
Kelvin Koppelaar: in het EHBO-hok staat altijd de verwarming aan. Hier zullen we naar kij-
ken.  
 
Begroting jeugdcommissie, eigen bankrekening, eigen budget. 
Kunnen de leden hiermee akkoord gaan? Leden stemmen in. 
 
De Algemene Ledenvergadering stelt de begroting 2022 - 2023 vast zoals is voorgesteld. En 
de penningmeester wordt bedankt. 
 
9.  Vaststellen contributie 2023 - 2024 
 
Gezien de stijging van de kosten stellen wij als bestuur een contributieverhoging voor.  
Deze contributieverhoging gaat in per 1 juli 2023. 
Senioren € 184,-, junioren € 130,-, pupillen € 110,-, 45+/30+ € 76,-, rustende leden € 44,-, ka-
derleden € 24,- en inschrijfgeld voor nieuwe leden € 15,-. 
 



Martin Hop: Als iemand dit niet kan betalen?  
Peter Reniers: hiervoor zijn mogelijkheden via de gemeente.  
Els Regter: verschil tussen jeugd en senioren blijft nu niet gelijk?  
Peter Reniers: bij een procentuele verhoging gaan de lagere bedragen minder omhoog, nu 
niet en is het verschil gelijk. 
Dylan van Dijk: als je een aantal kinderen hebt, kan de verhoging misschien veel zijn.  
Els Regter: misschien de mogelijkheid bieden om per maand te betalen?  
Peter Reniers: kan niet volgens de statuten, bestuur neemt dit mee.  
Peter Reniers: vanuit de gemeente komt er een noodfonds, waarmee de verhoging gas/elek-
tra opgevangen kan worden. 
 
Kan de vergadering hiermee akkoord gaan? 
De vergadering gaat akkoord met de voorgestelde contributieverhoging. 
 
10.  Benoeming kascontrolecommissie 
 
De door de Algemene Ledenvergadering gekozen kascontrolecommissie, verenigingsjaar 
2022 – 2023, bestaat uit de navolgende drie leden: Evert Hop, Rudi Peeters en Robin van 
Loon. 
Plaatsvervangend is: Johan van Haperen. 
 
11. Verkiezing bestuursleden 
 
Aftredend en herkiesbaar zijn Peter Reniers en Rob van den Berg. Beiden zijn voor 1 jaar 
herkiesbaar. Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld.  
De voorzitter hoeft niet meer benoemd te worden.  
Wie gaat het stokje van de voorzitter en de webmaster voor het seizoen 2023 – 2024 over-
nemen? 
 
De Algemene Ledenvergadering gaat zonder hoofdelijke stemming akkoord. 
Hiermee zijn Peter en Rob benoemd voor het komende jaar. 
 
Onderstaand het aftreedschema; 
 
2023 – 2024  Penningmeester Raymond Westmaas, Hans Havermans, Willem de  
                                   Meijer, Voorzitter Peter Reniers en Rob van den Berg 
2024 – 2025  Secretaris en Pierre van der Korput 
2025 – 2026  Voorzitter en …….. 
2026 – 2027  Penningmeester en ……… 
2027 -  2028  Secretaris en ……….. 
 
12. Rondvraag 

 
Van de rondvraag wordt door de volgende leden gebruik gemaakt: 
Martin Hop, Dylan van Dijk, Raymond Westmaas, Kelvin Koppelaar: 
Raymond Westmaas: aan- en afmelden als lid via de ledenadministratie of via de website. 
Contributie betaal je voor een heel seizoen. 
Dylan van Dijk: wedstrijden op zaterdag liggen vaak ver uit elkaar, dit is niet prettig als je 
bardienst moet draaien. Bijvoorbeeld om 09.00 uur en om 15.00 uur. 
Pierre van der Korput: we kijken er wel naar, maar het is niet altijd mogelijk om dichter naar 
elkaar te schuiven. Ook de dames zijn erbij gekomen, kunnen alleen ’s middags.  
Kelvin Koppelaar: er is gesproken over truien voor de winter i.p.v. onze polo’s. Wat is hiervan 
de status? 
Pierre van der Korput: kom maar met een voorstel. Eigen bijdrage. Dit zal pas volgend 
seizoen worden i.v.m. begroting. 



Martin Hop: er is een nieuwe machine aangeschaft door Verschoor om te maaien, deze past 
moeilijk door de poort. Is de poort te demonteren?  
Peter Reniers: deze is demontabel en wordt bekeken. 
 
15.     Sluiting 
 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en ziet de aanwezigheid als waarde-
ring. De vergadering wordt om 22:10 uur gesloten. 
Er wordt namens VCW door de voorzitter nog een rondje aangeboden.  
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Jaarverslag Secretaris 
 
 
Mutaties in bestuur 
 
Het afgelopen jaar is Jürgen Sestig toegetreden tot het bestuur. 
Tijdens de jaarvergadering wordt hij voorgedragen en zal nog gekozen moeten worden. 
 
Contacten met de Gemeente 
 
De contacten met de Gemeente Drimmelen hadden betrekking op de dagelijkse gang van 
zaken en specifiek onderhoud sportpark Heesterbosch,hoorzitting vergunning geluidshinder 
en bestemmingsplan Verlengde Elsakker. Tijdens het overleg Platform Veldvoetbal 
Drimmelen worden gezamenlijke onderwerpen/onderhoudszaken besproken en opgepakt. 
 
Contacten met KNVB en voetbalverenigingen 
 
Er waren de gebruikelijke contacten met andere verenigingen en de KNVB over de oefen-, 
competitie- en bekerwedstrijden. 
 
Verenigingsactiviteiten 
 
Naast de voetbalwedstrijden en -trainingen organiseerden verschillende commissies; de 
jeugdcommissie, ondersteuningscommissie en het bestuur weer vele activiteiten; waaronder 
de kaartavonden. 
Zie verder in dit boekje de verschillende activiteiten genoemd in de jaarverslagen van de  
commissies. 
 
Jubilarissen gehuldigd: 

70 jaar lid: 
Cees de Ridder 

25 jaar lid: 
Tom van Duijnhoven, Joep van Gageldonk, Tim van Dongen, Lars Verschuren, Giel 
Baaij en Ad Kokke 

Tevens werd door het bestuur de vrijwilliger van het jaar benoemd. Die eer kwam dit jaar toe 
aan: Martin Hop. 
 
Het afgelopen jaar werden er verschillende activiteiten opgepakt door vrijwilligers. 
De onderhouds- en schoonmaakploeg is elke maandag en vrijdag flink bezig! 
 
Ook de organisatie van de kaartavonden is overgenomen door Gerrit van Gool en Pierre van 
der Korput. 
 
Bijzonderheden 
 
Enkele van onze leden vierden de geboorte van een zoon of dochter. 
Helaas hebben we ook afscheid moeten nemen van enkele van onze leden. 
 
V.C.W. steunt op de vele vrijwilligers die bereid zijn de handen uit de mouwen te steken voor 
de vereniging. Alle vrijwilligers willen wij hiervoor bedanken. Zonder jullie hulp is hetgeen wij 
nu doen niet mogelijk. Wel is het moeilijk nieuwe vrijwilligers te vinden voor een goede 



bezetting van training en begeleiding van voetbalteams en van bar en keuken. 
Tot nu toe is het gelukt een heleboel zaken goed te organiseren. 
We constateren wel dat een aantal taken langer blijven liggen dan gewenst en dat vrijwilligers 
er taken bij moeten nemen omdat er geen plaatsvervangers gevonden worden. 
 
V.C.W. heeft veel sponsors die de vereniging financieel steunen en daarmee een grote 
bijdrage leveren aan de betaalbaarheid van de voetbalsport in Wagenberg. 
Al deze personen en ondernemingen zijn wij bijzonder dankbaar voor hun bijdrage. Wij hopen 
dat ze een bijdrage zullen blijven leveren aan de gezonde toekomst van V.C.W. 
 

 
Anita Diepstraten, 
secretaris 
 

                                                                                      
 
 
 
 
 
 
 
 
                           

 

 



Jaarverslag Penningmeester 
 

 
Het verenigingsjaar 2022 – 2023 is in financieel opzicht een positief jaar geweest.  
 
De club is financieel gezond, het resultaat over het seizoen 2022 – 2023 (01 Juli t/m 30 Juni) 
is positief en de liquiditeitspositie is ruimschoots voldoende. 
 
De jaarrekening bestaat uit de Verlies- en winstrekening over seizoen 2022-2023 met de ba-
lans per 30 Juni 2023. 
Een nadere toelichting op de financiële stukken, inclusief jaarrekening, zal ik geven tijdens 
de Algemene Ledenvergadering. 
 
Mede door de hogere inkomsten contributie, de ontvangen extra subsidie vanuit de ge-
meente voor de waarderings energie compensatie, lagere medische kosten, vrijwilligerskos-
ten, gas-elektra kosten, kantinekosten, onderhoudskosten, wedstrijdkosten waaronder geen 
Touringcar bus nacompetitie, en wederom een goeie baromzet heeft dit geleid tot een aan-
zienlijk overschot voor het verenigingsjaar 2022 – 2023. 
Renovatie kleedkamers 1 en 2 en overige ruimtes onder de tribune zijn in dit seizoen opgele-
verd en afgerond met een kleine meevaller wat weer ten gunste komt van het positieve resul-
taat.  
 

• Er is geïnvesteerd in doelnetten, wedstrijdkleding, sponsorkleding en het keuren van 

de lichtmasten B-veld. De conventionele verlichting wordt vervangen door LED-ver-

lichting en de lichtmasten worden vernieuwd.  

 
Begroting 2023 – 2024 
Tijdens de Algemene Ledenvergadering zal ik ook de begroting seizoen 2023 – 2024 presen-
teren en toelichten. Om de financiële huishouding van VCW in stand te houden (mede ook 
door terugloop van ledenaantal) is het noodzakelijk dat de contributieverhoging per 01 Juli 
2024 wordt ingevoerd.   
 
Investeringen op termijn 
De financiële positie van de club is (wel) gezond. Maar de zorgen qua uitgaven nemen toe. 
Denk vooral aan achterstallig onderhoud, toekomstige verbouwingen van kantine, keuken en 
terras, mede in het licht van realisatie plan Elzenakker.  
 
Investeringen seizoen 2023 – 2024   

• Kleding selectie/ senioren- en jeugdteams. 

• Coachjassen voor leiders en trainers. 

• Aanschaf trainings- en wedstrijddoelen en doelnetten.  

• Renovatie/ aanpassing keukeninstallatie.   

• Investering alarmsysteem/ camerasysteem. 

• In samenspraak met gemeente vervangen conventionele verlichting naar LED-ver-

lichting en vervangen van lichtmasten B-veld.  

  

Reserveringen 
Voor de toekomstige verbouwingen van de kantine, keuken en terras (plan Elsakker),  
jubileum VCW 80 jaar en onderhoud accommodatie wil ik bedragen reserveren.  
Alsmede de investering voor de beveiliging kantine in het seizoen 2023-2024.  
Ik wil iedereen bedanken die – in welke vorm dan ook – een bijdrage heeft geleverd aan 



VCW. Op deze wijze kunnen wij het voetbal in Wagenberg betaalbaar houden. 
 
 
 
Raymond Westmaas, 
penningmeester 

                                                     

 

 
 

 

 
 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Jaarverslag Jeugdcommissie 
 
 

Voor U ligt het jaarverslag van de VCW-jeugd seizoen 2022 – 2023. Met dit verslag wil de 
jeugdcommissie een overzicht geven van de activiteiten en gebeurtenissen van het afgelo-
pen voetbalseizoen. 
Gelukkig hebben we dit seizoen de coronapandemie (voorlopig) achter ons gelaten, en heb-
ben we een heel jaar lekker kunnen voetballen. 
De samenstelling van de jeugdcommissie van het seizoen 2022-2023: 

• Bob de Hoop 

• Vincent Schildwacht 

• Cindy Rasenberg 

• Guus Boel 

• Frank Meeuwissen 

• Astrid Meijer 

 
Bob de Hop en Guus Boel hebben aan het eind van het seizoen aangegeven om te stoppen 
met hun activiteiten voor de jeugdcommissie. Speciale dank aan Bob en Guus die zich de 
afgelopen jaren met veel enthousiasme hebben ingezet voor de VCW-jeugd. 
In september zijn we gestart met de competitie en bekerwedstrijden. In het seizoen 2022- 
2023 hebben we de volgende jeugdteams ingeschreven: 

• JO-07 

• JO-09 

• JO-11 

• JO-12 

• JO-16 

• JO-18 

Afgelopen seizoen hebben we kampioenschappen voor de JO07/ JO09 en JO12 mogen vie-
ren wat een mooi succes is voor de jeugdelftallen en ons als commissie trots maakt. Er wa-
ren ook elftallen die een wat minder jaar hebben gedraaid, maar het sportieve belang en het 
plezier tijdens de wedstrijden vinden wij als commissie het belangrijkste.  
Wat ook mooi is om te zien betreft de extra trainingsarbeid van de diverse teams. Veel jeugd-
teams trainen inmiddels 2 x per week.   
Ook dit jaar was het met name bij de hoogste jeugdelftallen (JO-16 en JO18) vaak puzzelen 
om de teams compleet te krijgen. Het leden aantal met name bij deze elftallen houdt niet 
over. We zijn blij dat we door elkaar te helpen toch iedere week weer een team op de been 
hebben kunnen brengen.  
Als jeugdcommissie vinden we het belangrijk om het hoogste jeugdelftal (komend seizoen de 
JO19) te behouden om zo de doorstroming naar VCW 1 zo makkelijk mogelijk te maken. Het 
team had zelf ook de wens om nog een jaar in de jeugd te blijven. We hebben de wens in 
overleg met bestuur kunnen invullen. 
Aan de onderkant doen we er alles aan om nieuwe leden te werven. Ook dit jaar zijn er weer 
nieuwe leden aangesloten bij de mini`s en JO07. Hiervoor is een inloop training georgani-
seerd. 
Ook dit jaar hebben we als jeugdcommissie met aanvulling van de ondersteuningscommissie 
weer een aantal activiteiten georganiseerd. 
Zo is er in het najaar wederom een succesvolle “grote clubactie” georganiseerd wat de jeugd 
van VCW goed heeft gedaan. Er is een mooi bedrag opgehaald voor de clubkas. Tevens 
hebben we zoals het er nu uitziet voor de laatste keer bloemen aan de deur verkocht. Ons 
contact met de leverancier is helaas niet meer aanwezig, waardoor we op zoek moeten naar 



nieuwe inkomstenbronnen.  
Rondom de kerst hebben we een geslaagd kersttoernooi georganiseerd voor de diverse 
jeugdelftallen. 
Aan het eind van het seizoen hebben we een gezellige en drukbezochte afsluitdag georgani-
seerd. 
Overige activiteiten zoals paaseieren zoeken, sinterklaasfeest en het jeugdkamp zijn ook dit 
jaar weer georganiseerd door de ondersteuningscommissie met soms aanvullingen onder-
steuning van ons. 
Net als afgelopen seizoenen hebben ook dit jaar weer vele vrijwilligers de VCW-jeugd gehol-
pen.  
Bij deze willen we iedereen bedanken voor het gezellige en sportieve jaar! 
 
 
  
Jeugdcommissie VCW 
 
 
 

                
 
 
 
 
 
 
 
 
 
                                                
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



               Jaarverslag Ondersteuningscommissie 
 

 

Wat hebben we weer een geweldig jaar gehad met veel leuke activiteiten voor de jeugd. 

Zo is Sinterklaas weer op bezoek geweest met zijn pieten en is er weer een geweldige show 
neer gezet.  
Alle stralende gezichtjes en het enthousiasme wat we daarbij zagen was geweldig.  
Ook kwamen er een paar pieten tijdens de training langs om de wat oudere jeugd te verras-
sen met een cadeautje. 

Tijdens de winterstop hebben we ook de jeugd lekker beziggehouden.  
Zo zijn de jongste naar Kabonk geweest en hebben daar flink kunnen klimmen en klauteren. 
Voor de oudere jeugd stond een potje bowlen op het programma. 
Iedereen heeft zich goed vermaakt.  

Met Pasen ging de jongste jeugd bij VCW op zoek naar de nodige eieren, en met succes! 
Ook de paashaas was zelf weer aanwezig en heeft iedereen voorzien van een lekker zakje 
chips, drinken en voor de winnaars een mooie snoepzak. 

Na lange tijd niet te zijn weggeweest is het ons gelukt om weer een fantastisch kamp te heb-
ben neergezet.  
Gezellig met elkaar op pad tijdens een geluidenspel. Dollen met elkaar in de slaapkamers en 
niet te vergeten een voetbaltoernooitje.  
Het weer hadden we het weekend mee dus lekker luieren in de zon was er ook nog bij. 

Ook voor komend jaar hebben we weer van alles in petto. 
Op naar weer een mooi seizoen met vele leuke activiteiten.  

Groetjes de Ondersteuningscommissie.  

 
  

 
  
                                                      



Jaarverslag Clubhuiscommissie 
 

   
Dit seizoen zijn we gestart met een nieuwe commissie en na wat kleine hobbels in de opstart 
van het seizoen hebben we langzaam maar zeker onze draai weten te vinden. Daarbij is Judith 
van de Bank ons na de winterstop komen versterken en dat heeft ook zeker een positieve 
uitwerking gehad. 
 
Tijdens de zomerstop zijn de kastjes en lades achter de bar opgeruimd en schoongemaakt. 
Ook in het voorraadhok zijn er wat aanpassingen geweest. Er zijn stellingen geplaatst voor de 
niet gekoelde voorraad, zodat er wat meer bewegingsruimte is in het hok. Gedurende het sei-
zoen is er ook in het bierhok een fustenkoeling geplaatst, zodat we bij drukke activiteiten extra 
koelruimte hebben voor de fusten. 
 
In januari 2023 is een nieuwe verbeterde overeenkomst met Grolsch voor drie jaar vast en 
twee jaar opzegbaar afgesloten. De dranken worden nog steeds geleverd door Robben Ho-
reca. 
 
De personele barbezetting heeft diverse mutaties ondergaan, waarbij de zondagdiensten nog 
steeds de meeste aandacht vergen. Desalniettemin hebben we het schema rond weten te 
krijgen en werd het seizoen toch positief afgesloten. 
Het Bal13 toernooi, ondanks de hitte en de bekerwedstrijd tegen HZ ‘75 waren de klappers 
van dit seizoen. Ook de laatste wedstrijd tegen VV Riel was een goede dag met een feestelijke 
afsluiting.  
Helaas was de competitie indeling verder voor ons niet al te gunstig waardoor wedstrij-
den/derby´s als Dussense Boys en Terheijden uitbleven. Maar omdat we wel weer een volledig 
normaal seizoen hebben kunnen draaien en dus ook de ledenvergadering en nieuwjaarsre-
ceptie hebben kunnen houden in de kantine is het geen onverdienstelijk seizoen geweest. 
 
De barbezetting voor het seizoen 2023 – 2024 heeft enkele wijzigingen ondergaan. Colin 
Rasenberg stopt met zijn taken in de commissie. Colin blijft wel op de vrijdagavonden kantine-
diensten draaien. Piet de Graaf zal komend seizoen helaas de boodschappen niet meer doen. 
 
Zoals gezegd wordt de bezetting ieder seizoen magerder en wordt het steeds lastiger om de 
kantine ieder weekend volledig open te kunnen houden, komend seizoen zullen we ons dus 
vooral moeten richten op het aantrekken van voldoende vrijwilligers! 
 
 
De clubhuiscommissie, 
 
 
Colin Rasenberg, Judith van de Bank, 
Peter Reniers en Lindsey Westmaas 

 

 

                                  

                                       



Jaarverslag Webmaster 
 

 
 
De website is nu al een paar jaar in de lucht. Op basis van ervaringen op andere websites 
wordt er van tijd tot tijd aan gesleuteld om hem beter toegankelijk te maken en om niet ge-
bruikte onderdelen weer weg te halen. 
 
De laatste wijzigingen hebben betrekking op het beter inzichtelijk maken van uitslagen en het 
programma op de landingspagina. Daarnaast staan belangrijke gebeurtenissen (of evene-
menten) nu prominenter bovenaan in beeld. 
 
Voor lezers is het altijd leuk om iets mee te krijgen over wedstrijden die ze zelf niet hebben 
gezien. Of interviews met bijvoorbeeld een trainer of een jonge doorgebroken speler. Helaas 
ontvangen we geen wedstrijdverslagen meer, maar van tijd tot tijd wel foto’s. En er zijn geen 
nieuwe sinjaaltjes bijgekomen waarin kort het nieuws wordt opgesomd. Dat heeft zichtbaar 
invloed op het aantal websitebezoeken. Geschreven posts trekken 30% meer publiek dan 
bijvoorbeeld foto’s. 
 
Dagelijks zijn er tussen 40 en 50 unieke bezoekers van de website en tussen 90 en 110 be-
zoeken. Die aantallen zijn ongeveer gelijk aan vorig jaar. De dag waarop de website het 
meest wordt bezocht is de zondag. Het aantal bezoeken periode ’22 – ‘23 zit op ruim 26.000, 
het aantal bezoekers op een kleine 14.000. Het gros van de bezoekers vindt ons na een 
zoekopdracht via Google, ruim 96%. 
 
Facebook is in iets mindere mate een aanjager geworden voor websitebezoek. Dat is nu nog 
maar 23%. Nieuw is doorverwijzing na een bezoek aan Instagram. 
 
Het afgelopen jaar is er opnieuw veel aandacht gegeven aan de verschillende spaar- en 
sponsoracties. We hopen altijd dat dat veel oplevert. Zowel financieel voor VCW als voor de 
bekendheid van de club. 
 
Onveranderd zijn de ‘likes’ op facebook en Instagram. Vooral als het om aankondigingen van 
feestjes en belangrijke wedstrijden gaat. We zien dat aankondigingen met foto’s van (voet-
ballende) kinderen erin, het vele malen beter doen dan reguliere posts. 
 
Na deze ALV stop ik met de werkzaamheden voor de website en social media. Ik wens mijn 
opvolger veel succes! 
 
Rob van den berg, 
Webmaster 
 
 

                                                  
 
 



Jaarverslag Sponsorcommissie 
 

 
VCW heeft een heel aantal sponsoren, welke we enorm dankbaar zijn voor de steun die 

noodzakelijk is om VCW draaiende te houden. We weten dat ook voor onze sponsors het 

een moeilijk tijd is en daarom zijn we onze sponsors zeer dankbaar dat ze VCW willen spon-

soren. 

 

VCW1 wordt al jaren gesponsord door Van de Reijt Meststoffen/ Fertigreen en Oculenti con-

tactlenzen is al jaren een vaste sponsor voor VCW2. 

Tevens heeft Oculenti dit jaar de trainers/leiders van de jeugd voorzien van jassen hiervoor 

onze dank. 

Wij hebben een scala aan sponsormodules, hierdoor zijn tal van mogelijkheden om VCW te 

sponsoren in de vorm van reclameborden, kledingpakketten van shirts tot heel uitgebreid 

met tassen, trainingspakken en tal van andere mogelijkheden. Ook onze wedstrijdballen zijn 

gesponsord. 

JO14 krijg ook weer nieuwe voetbalshirts gesponsord door Wessel Rasenberg en Ralf Wou-

denberg ook hier zijn we ze erg dankbaar voor. 

Enkele sponsorcontracten zijn beëindigd, er zijn ook een aantal nieuwe contracten met bord-

sponsors bijgekomen waardoor de borden langs het veld iets zijn toegenomen. De bordspon-

soren langs de openbare weg N285 zijn al jaren trouw aan onze club. 

De vacature (bestuurs-)lid, ter aanvulling van de sponsorcommissie wordt ingevuld door Jür-

gen Sestig en daarnaast Stef Kavelaars. Deze zijn aan het kijken hoe ze op korte termijn de 

sponsors weer kunnen benaderen en de contacten kunnen behouden mochten er vragen of 

ander dingen spelen. Tevens de uitdaging om nieuwe sponsors te zoeken voor het sponso-

ren van VCW. 

 

Namens de sponsorcommissie, 

Jürgen en Stef 

 

 

   
  
   

 
 
 



Jaarverslag Onderhoudscommissie 
 
 
Om het voetbal voor onze leden mogelijk te maken staat het onderhoudsteam iedere week 
paraat. Zonder deze vrijwilligers is het voetbal onmogelijk te realiseren op Sportpark Hees-
terbosch.    
Om meer organisatiestructuur te krijgen waarmee we de communicatie helder en duidelijk 
willen laten verlopen is dit jaar een onderhoudscommissie samengesteld bestaande uit Pim 
van Oers, Martin Hop, Wil Wijtvliet, Bert-Jan Sprangers en Willem de Meijer. Waarvan Wil-
lem de Meijer de afgevaardigde is binnen het hoofdbestuur van VCW. Vanuit de onder-
houdscommissie wordt centraal gecommuniceerd in een app-groep waarbij een aantal com-
missieleden direct het aanspreekpunt zijn. Vanuit de commissie zullen in het vervolg werk-
zaamheden worden georganiseerd en met de vrijwilligers worden gerealiseerd.  
 
Contractpersoon t.a.v. gebouwen sportpark Heesterbosch: Pim van Oers.  
Contractpersoon t.a.v. velden en begroeiing en tevens contactpersoon naar VGR (aannemer 
veldonderhoud vanuit Gemeente Drimmelen) en MidZuid: Bert-Jan Sprangers.  
 
Met het onderhoudsteam worden werkzaamheden verricht welke vaak zo vanzelfsprekend 
lijken, maar niks is minder waar. Zo worden er bijvoorbeeld iedere week lijnen getrokken op 
onze velden; Wil Wijtvliet en Martin Hop voeren deze werkzaamheden wekelijks uit, zonder 
lijnen op het veld is er geen voetbal mogelijk. Wanneer er geen intensief contact is met Ge-
meente Drimmelen dan wel met de uitvoerende veldonderhoudsaannemer VGR vanuit de 
Gemeente Drimmelen gaat de kwaliteit van velden direct achteruit. Maaien, sproeien, prikken 
dan wel bezanden, allemaal zaken welke gecoördineerd worden door Bert-Jan Sprangers.  
Sportpark Heesterbosch wordt het hele jaar bijgehouden door het onderhoudsteam. Maaien 
van graskanten, het opruimen van vallend blad van de bomen, schoonmaken van kleedka-
mers en vele andere voorkomende klussen aan sportpark en/of gebouwen zijn werkzaamhe-
den waar het onderhoudsteam bestaande o.a. uit Pim Van Oers, Martin Hop, Wil Wijtvliet, 
Bert-Jan Sprangers, Johan Havermans, Piet Biemans, Jan Huijbregts, Piet Dudok, Henk van 
de Ouweland, Piet de Graaf en Cor van Kampen op het sportpark voor te vinden zijn.  
 
De 2 kleedkamers, scheidsrechtsruimte en EHBO-ruimte zijn afgelopen jaar volledige gere-
noveerd door Rasenberg Terheijden, gecoördineerd door Pim van Oers. In de periode daar-
voor zijn de dames- en herentoiletten in de kantine gerenoveerd, waarbij Ivo Marreel, Evert 
Hop, Pim van Oers betrokken zijn geweest als vrijwilligers.  
In een korte periode zijn veel werkzaamheden uitgevoerd, hierbij is gekeken om kwalitatief 
hoogwaardige en duurzame materialen te gebruiken met een scherp oog op de financiën.  
Onze eigen gebouwen als kantine en kleedkamers moeten we onderhouden, het is gelukt 
om dit met elkaar te realiseren, dat maakt de club VCW bijzonder mooi.  
 
Dit jaar verduurzamen wij ons sportpark verder voor de toekomst. Peter Reniers heeft de no-
dige inspanning verricht om vanuit het platform Drimmelen met Gemeente Drimmelen en de 
verenigingen in de Gemeente Drimmelen de huidige veldverlichting te laten vervangen door 
Ledverlichting op het trainingsveld. De lichtmasten op het B-veld waren verouderd en toe 
aan vervanging. Bij de laatste keuring is geadviseerd om deze masten te vervangen. 
De lichtinstallatie op het B-veld is eigendom van VCW, hierdoor zijn de vervangingskosten 
van ledverlichting en vervangingskosten van de lichtmasten ook voor VCW.  
Door gunstige voorwaarden die zijn afgesproken inclusief BOSA-subsidies en duurzaam-
heidssubsidies is het mogelijk dat we dit jaar de lichtmasten op het B-veld vervangen door 
nieuwe lichtmasten inclusief Ledverlichting.  
De komende periode willen we met de onderhoudscommissie onderzoeken of het mogelijk is 
om gelijktijdig tijdens het vervangen van de lichtinstallatie het terrein rond het B-veld te kun-
nen moderniseren en een update geven qua uitstraling, hiermee houden we de faciliteiten 



voor het voetbal aantrekkelijk bij VCW. Zonder vrijwilligers zijn dergelijke projecten niet haal-
baar.  
 
Alle vrijwilligers van VCW bedankt;  
 
Wanneer je waardevol werk wilt verrichten in een gezellige sfeer waar VCW niet zonder 
kan ben je van harte welkom bij VCW. 
 
Namens de onderhoudscommissie, 
 
Willem de Meijer 
 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Bestuursvisie 2023 - 2024 
 
 

Met de bestuursvisie geven wij richting aan de te volgen koers van de vereniging. 

Gezamenlijk hebben we als bestuur de volgende aandachtsgebieden: 

 

Organisatie, begeleiding en ondersteuning  

Met de veranderde samenstelling van het bestuur zal ook de organisatie wijzigen.  

We gaan vanaf seizoen 2023-2024 werken met een Dagelijks Bestuur(DB), bestaande uit 

Voorzitter, secretaris en penningmeester. Toegevoegd hieraan wordt de vice-voorzitter. Het 

DB zal de binnenkomende zaken bespreken en kenbaar maken in het gehele bestuur. Hier-

mee gaan we proberen de vergaderingen structuur te geven en de communicatielijnen meer 

vorm. 

Daarnaast gaan we als bestuur het werken met commissies verder optimaliseren, waarbij 

elke commissie gekoppeld wordt aan een bestuurslid. 

 

De bezetting voor de vrijwilligerstaken bij de onderhoudsploeg, maar ook de bar zijn nog 

steeds zeer krap. Als bestuur beseffen we maar al te goed dat in de drukte en waan van de 

dag mensen niet al hun tijd willen volplannen. 

Daarom willen wij gaan werken met een “vrijwilligers-app” waarvoor je je kunt aanmelden. 

Eenmalige of afgebakende (kleine) vrijwilligersklusjes of eventuele tijdelijke vervanging van 

bestaande vrijwilligers worden gemeld in de app. Wij vragen (oud)leden om je hiervoor aan 

te melden en zo een steentje bij te dragen/eventuele door afgebakende of eenmalige klusjes 

te doen, zodat eenieder kan blijven genieten van het spel voetbal op Wagenberg. 

 

De jeugdcommissie werkt met een eigen begroting en budget, onder toezicht van de pen-

ningmeester VCW. Daarnaast worden er extra gelden beschikbaar gesteld voor de ontwikke-

ling van onze jeugdige spelers, om vooral het voetbal in de toekomst te waarborgen. Ideeën 

en plannen worden nog verder uitgewerkt. 

 

De begeleiding van de selectie (1e en 2e elftal) is in handen van de bestaande staf. In overleg 

met hen, de nieuw gevormde spelersraad en de portefeuillehouders voetbal trachten we een 

goede en heldere communicatie te bewerkstelligen. 

 

Externe contacten 

Het sociaal maatschappelijke karakter van de vereniging binnen de dorpsgemeenschap is 

belangrijk. Hoe zorgen we ervoor dat iedereen mee kan en mag blijven doen, en zich vooral 

betrokken voelt. Daarnaast gaan we als bestuur ook inzetten op het (meer)verbinden van 

sponsoren aan de club, maar ook aan elkaar. 

De contacten met onze zusterverenigingen afzonderlijk, het overleg Platform Veldvoetbal 

Drimmelen en de Gemeente Drimmelen die er zijn worden overgedragen en binnen het 

nieuwe bestuur gecontinueerd.  

 

Sportpark Heesterbosch 

De beschikbaar gestelde keukenapparatuur is niet een op een te plaatsen in onze bestaande 

keuken. Echter de verouderde inboedel en de toekomstige nieuwbouw brengt met zich mee 

dat er een grotere aanpassing/verbouwing en investering nodig is dan verwacht. 



Na renovatie kleedkamers en de toiletten van het afgelopen seizoen, zullen we nu gaan on-

derzoeken naar de haalbaarheid voor de toekomstige verbouwingen van de kantine, keuken 

en terras (plan Verlengde Elsakker). 

 

Wij overwegen de aanschaf en implementatie van de clubcard voor VCW. Een Cashlessmo-

dule van de Twelve Kassa.  

Met deze Cashlessmodule wordt betaald via een paslezer door middel van een gepersonali-

seerde clubcard, dat betekent dat jullie, de leden, dus een eigen betaalmiddel hebben voor in 

de kantine. 

 

Het bestuur. 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



EINDSTANDEN SEIZOEN 2022-2023 
 
 

 
 

 
 

 

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

VVR 1 24 16 6 2 54 59 26 0

Chaam 1 24 13 9 2 48 67 38 0

Viola 1 24 13 4 7 43 50 31 0

WDS'19 1 24 12 7 5 43 61 45 0

Pretoria R., fc 1 24 12 2 10 38 72 55 0

TVC Breda 1 24 11 5 8 38 67 51 0

Gesta 1 24 9 6 9 33 46 40 0

UVV'40 1 24 8 5 11 29 52 58 0

PCP 1 24 8 5 11 29 44 59 0

VCW 1 24 7 8 9 29 26 43 0

Neerlandia'31 1 24 5 5 14 20 55 77 0

Riel 1 24 5 4 15 19 44 67 0

SAB 1 24 2 4 18 10 32 85 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

Madese Boys 3 22 16 4 2 52 59 29 0

Chaam 2 22 15 5 2 50 65 28 0

Dubbeldam 3 22 14 3 5 45 86 47 0

SC Gastel 5 22 13 2 7 41 53 39 0

UVV'40 3 22 11 6 5 39 66 41 0

DIA 5 22 11 4 7 37 57 44 0

GSC/ODS 2 21 11 2 8 35 53 55 0

Internos 4 22 9 2 11 29 54 50 0

VCW 2 22 5 5 12 20 50 51 0

JEKA 6 22 5 2 15 17 29 63 0

Gesta 2 21 2 1 18 7 25 63 0

IFC 4 22 1 0 21 3 20 107 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

SSW 3 20 15 2 3 47 89 33 0

R.K.S.V. Groen Wit 320 13 3 4 42 70 49 0

Roosendaal 8 20 12 2 6 38 91 53 0

DIA 6 20 10 4 6 34 66 37 0

Unitas'30 6 20 9 5 6 32 67 48 0

WDS'19 4 20 9 2 9 29 44 70 0

Advendo 3 20 6 4 10 22 56 69 0

Terheijden 4 20 6 3 11 21 36 71 0

VCW 3 20 5 5 10 20 45 60 0

SAB 2 20 5 2 13 16 33 72 1

Beek Vooruit 6 20 3 2 15 11 31 66 0



 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

DIA 10 22 20 1 1 61 114 19 0

FC Right-Oh 5 22 18 1 3 55 112 37 0

RFC 3 22 15 2 5 46 99 45 1

VV Papendrecht 222 14 2 6 44 81 57 0

Dussense Boys 3 22 11 2 9 35 67 40 0

Irene'58 4 22 11 2 9 35 75 68 0

Hardinxveld 2 22 9 1 12 28 81 75 0

Waspik 5 22 8 2 12 26 57 67 0

Raamsdonk 5 22 7 2 13 23 33 77 0

Madese Boys 4 22 7 1 14 22 33 81 0

HZ'75 3 22 3 0 19 9 39 97 0

VCW 4 22 1 0 21 3 15 143 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

Madese Boys 45+1 8 4 4 0 16 7 2 0

Irene'58 45+1 8 3 4 1 13 5 3 0

OVV'67 45+1 8 1 6 1 9 4 5 0

VCW 45+1 8 1 4 3 7 3 5 0

Beek Vooruit 45+1 8 0 4 4 4 0 4 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

Irene'58 45+1 20 12 5 3 41 36 12 0

Madese Boys 45+120 9 5 6 32 26 16 0

VCW 45+1 20 9 5 6 32 21 17 0

Oosterhout 45+1 20 8 5 7 29 25 20 0

HZ'75 45+1 20 1 2 17 5 10 53 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

Terheijden VR30+116 9 6 1 33 16 3 0

SCO VR30+1 16 7 6 3 27 12 8 0

VCW VR30+1 16 4 8 4 20 9 5 0

Zwaluwe VR30+1 16 2 8 6 14 4 11 0

Oosterhout VR30+116 1 6 9 9 3 17 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

Heerjansdam VR30+112 7 5 0 26 38 9 0

Advendo VR30+1 12 6 4 2 22 23 10 0

Terheijden VR30+112 3 4 5 13 9 27 0

VCW VR30+1 12 0 3 9 3 5 29 0



 
 

 
 

 
 

 
 

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

DESK JO18-1 8 7 1 0 22 37 5 0

Tuldania JO18-1 8 4 3 1 15 21 12 0

Waspik JO18-1 8 3 3 2 12 13 11 0

DIA JO18-1 8 3 2 3 11 23 19 0

Sarto JO18-1 8 3 2 3 11 16 18 0

Emplina JO18-1 8 3 1 4 10 16 13 0

HHC'09 JO18-1 8 2 1 5 7 17 29 0

VCW JO18-1 8 2 1 5 7 16 32 0

ONI JO18-1 8 1 2 5 5 13 33 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

DESK JO18-1 7 6 1 0 19 25 4 0

Tuldania JO18-1 6 5 1 0 16 19 6 0

DIA JO18-1 6 4 0 2 12 13 17 0

Emplina JO18-1 7 4 0 3 12 16 6 0

Sarto JO18-1 7 3 0 4 9 17 22 0

WDS'19 JO18-1 7 3 0 4 9 10 18 0

Spoordonkse Boys JO18-16 0 0 6 0 9 22 0

VCW JO18-1 6 0 0 6 0 8 22 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

Terheijden JO16-111 9 2 0 29 37 6 0

Boeimeer JO16-2 11 9 1 1 28 42 23 0

VCW JO16-1 11 7 0 4 21 29 23 0

SJO De Markiezaten JO16-111 6 2 3 20 41 27 0

EBOH JO16-1 11 5 1 5 16 23 23 0

Klundert JO16-1JM11 5 1 5 16 29 31 0

Kogelvangers JO16-211 4 1 6 13 20 25 0

Wernhout JO16-111 3 4 4 13 19 26 0

DSE JO16-1 11 4 0 7 12 22 25 0

BSC JO16-1 11 3 1 7 10 17 27 0

Zundert JO16-1JM11 2 2 7 8 19 27 0

Roosendaal JO16-411 0 3 8 3 13 48 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

Streefkerk JO16-1 5 5 0 0 15 21 5 0

Terheijden JO16-1 6 5 0 1 15 21 10 0

Boeimeer JO16-2 6 4 0 2 12 23 20 0

EBOH JO16-1 5 2 0 3 6 15 9 0

VCW JO16-1 5 1 1 3 4 8 7 0

Heerjansdam JO16-15 1 0 4 3 5 23 0

Beek Vooruit JO16-26 0 1 5 1 4 23 0



 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

WDS'19 JO12-1 8 8 0 0 24 28 10 0

R.K.S.V. Groen Wit JO12-28 5 0 3 15 23 16 0

Baronie JO12-1 7 4 1 2 13 27 18 0

JEKA JO12-1 8 4 1 3 13 36 20 0

VCW JO12-1 8 2 3 3 9 14 19 0

Groote Lindt JO12-16 2 2 2 8 24 20 0

UVV'40 JO12-2 7 0 2 5 2 11 30 0

Unitas'30 JO12-3 8 0 1 7 1 13 43 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

Prinsenland JO12-14 3 1 0 10 22 7 0

Unitas'30 JO12-2 4 3 0 1 9 22 11 0

Groote Lindt JO12-24 3 0 1 9 15 10 0

VCW JO12-1 4 2 1 1 7 12 8 0

EBOH JO12-1 4 0 0 4 0 8 24 0

Drechtstreek JO12-24 0 0 4 0 7 26 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

VCW JO12-1 5 4 0 1 12 11 6 0

UVV'40 JO12-2 5 3 1 1 10 19 11 0

TSC JO12-1 5 2 2 1 8 15 22 0

TVC Breda JO12-2 5 2 1 2 7 7 9 0

Boeimeer JO12-1 5 2 0 3 6 14 13 0

FC Right-Oh JO12-1JM4 1 0 3 3 19 12 0

Baronie JO12-4 5 1 0 4 3 12 24 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

Klundert JO11-1 8 7 1 0 22 42 15 0

DSE JO11-4 7 5 1 1 16 34 24 0

Drechtstreek JO11-57 3 1 3 10 31 29 0

Seolto JO11-3JM 8 3 1 4 10 33 29 0

Unitas'30 JO11-4 8 3 1 4 10 26 28 0

Virtus JO11-2 8 2 2 4 8 41 39 0

VCW JO11-1 8 2 1 5 7 15 39 0

Boeimeer JO11-4 8 2 0 6 6 19 38 0

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

UVV'40 JO11-3 5 4 0 1 12 21 6 0

Unitas'30 JO11-3 4 3 0 1 9 16 5 0

VCW JO11-1 4 2 0 2 6 15 17 0

Boeimeer JO11-4 5 2 0 3 6 9 21 0

ST Zwaluwe/DHV JO11-1JM4 1 0 3 3 10 12 0

DSE JO11-4 4 1 0 3 3 13 23 0



 
 
 

 
 
 
 
 
 

 

Team Gespeeld GewonnenGelijk Verloren Punten Voor Tegen Straf

SAB JO11-1 5 5 0 0 15 34 6 0

JEKA JO11-3JM 5 4 0 1 12 30 11 0

Boeimeer JO11-3 5 4 0 1 12 35 21 0

Beek Vooruit JO11-26 3 0 3 9 28 27 0

Baronie JO11-4 6 2 0 4 6 30 34 0

DSE JO11-2 6 2 0 4 6 23 32 0

Unitas'30 JO11-3 5 1 0 4 3 22 37 0

VCW JO11-1 6 1 0 5 3 21 55 0


